
 

 
 
 
 
 
Hej medlem, 

Här kommer ännu ett vykort från 1 maj i Nacka. 

 

 
 

Tack till Ung Vänster i form av Bo och Sara med sin finfina banderoll och till er 

medlemmar som dök upp på vår lokala första maj samling i Fisksätra. På bilden syns 

Hayat Hassan, Jan Salomonsson, Nancy Segura Cuzner och Ric Segura Cuzner. Vi var 

endast en handfull som samlades i Orminge och talen uteblev därför.  Vi tar beslutsamt 

sikte mot maj 2024 och stundande EU-val. Nacka utlovar deltagarrevanch och strålande 



vårväder! För dig som inte orkar vänta ett helt år på Arnold Jepssons 1 maj tal-revansch 

kan du läsa hans inställda tal här: Ett inställt tal är också ett tal. 

 

Glöm inte torsdagscafét med Kjell Östberg ikväll i partilokalen. Vi börjar klockan 18.00. 

Redan på måndag är det sedan dags för kommunfullmäktige i Nacka Stadshus. Det blir 

det nästsista KF innan sommaruppehållet. Nedan kan ni läsa om 

kommunfullmäktigegruppens strategi och få inforation om kommande aktivieter i 

Nacka.  

 

 Strategi inför kommunfullmäktige måndag 15 maj 

 14 maj Bussrundtur 

 17 maj Soppa & Politik 

 Anslagstavlan 

 Kampfonden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Strategi inför kommunfullmäktige måndag 15 maj  

Tjänstgör: Lisa Rasmussen, Tomas Ottosson, Jan Samuelsson och Johanna Carnvik 

Schöier.  

Vi har numera alltid personer utanför KF-gruppen som är åhörare på plats vid KFs 

sammanträden i Nacka Stadshus. Kom gärna förbi och träffa oss alla. Vi jobbar numera 

https://vansterpartiet.us14.list-manage.com/track/click?u=c37af7cf7b0b42954277f9482&id=c368bacdfe&e=83d433d368


rutinmässigt med att få ut budskap om KFs ärenden inför, under och efter KF i sociala 

medier. Följ oss på Instagram och Facebook och hjälp till att sprida våra budskap.  

Våra prioriterade ärenden:  

 

8. Hur ska Nacka kommun säkerställa goda möjligheter för den biologiska 

mångfaldens bevarande? Interpellation av Tomas Ottosson (V)  Tomas Ottosson 

har ställt interpellationen i samband med den Biologiska mångfaldens dag 22 maj. I 

interpellationen påpekar Tomas att Erstaviks fideikomiss sköter sin skog med 

kalhyggesbruk och att Erstaviks skogsinnehav är en väsentlig del av Nackas skog. Han 

frågar därför kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau om kommunen är beredda att 

omförhandla avtalet med Erstavik så att man kan få ett skogsbruk som istället gynnar 

den biologiska mångfalden.  

22. Tilläggsbudget för att säkra välfärden, initiativ från Mats Gerdau 

(M) Moderaterna föreslår en tilläggsbudget om 36 mkr för att säkra välfärden då man 

insett att budgeten som togs i november 2022 inte är tillräcklig. Men 36 miljoner är 

fortfarande inte tillräckligt. Vänsterpartiet la 250 mkr mer i budgeten än det 

moderatledda styret. Av dessa så var 70 mkr enbart för att täcka pris- och 

lönekompensation som saknades i styrets budget. Det innebär att det fortfarande 

saknas 34 mkr för att säkra välfärden till samma nivå som 2022.  

Vi kommer att yrka bifall till tilläggsbudgeten men vi kommer att påpeka att det är långt 

ifrån tillräckligt. Det är fortsatt 34 mkr som måste sparas in i verksamheterna.  

23. Erbjuda möjlighet för ukrainska flyktingar som är bosatta i Nacka att läsa sfi 

samt svenska som andraspråk på grundläggande och gymnasial nivå, initiativ 

från (M), (C), (L) och (KD) Då de ukrainska flyktingarna som kom efter Rysslands 

invasion endast omfattas av det sk massflyktsdirektivet innebär det att de har sämre 

villkor än flyktingar och asylsökande. Bland annat innebär det att de vuxna inte har rätt 

att läsa SFI.   

Vi tycker att det är ett bra initiativ men att det borde gälla alla som får de sämre villkoren 

enligt massflyktsdirektivet.   

https://vansterpartiet.us14.list-manage.com/track/click?u=c37af7cf7b0b42954277f9482&id=a7689101fe&e=83d433d368
https://vansterpartiet.us14.list-manage.com/track/click?u=c37af7cf7b0b42954277f9482&id=a4d5867405&e=83d433d368


26. Hållbara upphandlingar - säkerställd avtalsuppföljning. Motion av Lisa 

Rasmussen m.fl. (V) Kommunstyrelsens svar på våra förslag om att förbättra 

avtalsuppföljning är att det görs tillräckligt. Det är vi inte överens om och kommer att 

argumentera för att det behöver förbättras. 

 

 

 

På söndag bär det av! 

I helgen avgår den traditionsenliga bussturen från Ektorp. Vi åker då i större delen 

av kommunen och berättar om vad som är aktuellt, vad som är planerat och vad 

som har hänt på olika platser. Och det gäller inte bara traditionell stadsutveckling 

utan även sådant som handlar om skola, kultur, fritid, äldreomsorg mm. Och lite 

kulturhistoria får vi på köpet också. 

 

Det finns fortfarnade några få platser kvar på bussen. För den som vill anmäla sig 

går det bra till rolf@wasteson.com. Vi kommer att åka i en buss med toalett 

ombord. Lunchstoppet blir i Ektorp där vi serverar pastasallad med tillbehör till ett 

självkostnadspris på 30 SEK/person och betalas på plats via swish. Själva bussturen 

är gratis men bidra gärna med en slant till kampfonden för att bidra till att täcka 

kostnaderna för föreningen. 



 

När: 14 maj, kl 10-16 

Vad: Bussrundtur: Lär känna nacka! 

Var: Turen utgår från och avslutas vid lokalen i Ektorp 

 

 

Soppa & Politik 17 maj 

Vad innebär Tidöavtalet? Hur påverkat det livet i Fisksätra och resten av Nacka? 

Vilka antirasistiska strategier och verktyg måste tas fram för att försvara demokrati, 

frihet och mänskliga rättigheter för alla som bor i Sverige? 

 

Den 17 maj klockan 18.00 i Fisksätra Folkets Hus bjuder vi in till ett panelsamtal 

med tema antirasism och Tidöavtalet. Samtalet leds av Alena Jukic, Fisksätrabo och 

Vänsterpartiets representant i kommunfullmäktige. 

 

Paneldeltagare  

→ Jasmine Qazbegi, tidigare Fisksätrabo och advokat på Folkets Advokatbyrå och 



ledamot i Flyktingarnas Riksråd, FARR. 

→ Dogol Kidane, tidigare Fisksätrabo och samordnare för unga i riskzon. 

→ Elena Karlström, Vänsterpartiet Storstockholms tidigare ordförande. 

Soppa & Politik är Vänsterpartiet Nackas månatliga möte i Fisksätra Folkets hus. 

 

 

 
 



 

 
 
 
 

 
 

Hållbarhetsfestival 16–22 maj 

Nu har programmet släppts till Hållbarhetsfestivalen som arranges av 

Naturskyddsföreningen i Nacka med vänner. Programpunkterna är helt gratis och det 

finns något för alla åldrar. För att se facebookeventet med program och innehåll kan du 

trycka här. 

 

Huvudarrangör är Naturskyddsföreningen i Nacka. Medarrangörer är: Bevara Trolldalen, 

Boo Miljö- och Naturvänner, Naturens klassrum, Nacka-Värmdö FN-förening, 

Hyresgästföreningen Finntorp, Rädda Ryssbergen och Nacka församling. 

 

Vi ses där! 

 

 

 

https://vansterpartiet.us14.list-manage.com/track/click?u=c37af7cf7b0b42954277f9482&id=7bb6417589&e=83d433d368


 

 

 

 

 

 

Hitta till vår hemsida och sociala medier här:  

 

 

 

 

 
  

 
 
 
 
 

 
Vänsterpartiet Nacka 

Edinsvägen 14 
Nacka 131 45  

Sweden 

 

Kampfonden 

Bli månadsgivare till 

kampfonden för V Nacka via din 

internetbank – skriv in valfritt 

belopp till Pg. 79 39 63-0 på 

betalningssidan och märk 

beloppet ”Kampfonden” – klicka 

sedan på knappen längst ner på 

sidan för ”Månadsvis” 

eller ”Tillsvidare varje månad”. 

Du kan också swisha valfritt 

belopp till 123 0494 260 eller 

använda qr-koden här: 

https://www.facebook.com/vansterpartietnacka
https://nacka.vansterpartiet.se/
https://www.instagram.com/vansterpartietnacka/

